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سال هاست که اهالی خیابان های زمان، خاتم و شهید سلیمی از نداشتن ناوگان حمل و نقل 
عمومی گلایه  دارند.این خیابان ها در محله خاتم الانبیا (ع) قرار دارند و از سمت جاده قدیم 
قوچان یا همان توس با شماره های توس ۷۰، ۷۲ و ۷۴ نام گذاری شده اند. جمعیت بالای 
ساکن در این محدوده، وجود مدارس متعدد و مراکز آموزشی، تجمع اصناف و شکل گیری 
بازار در این محدوده، همه دلایلی هستند که تقاضا برای اختصاص خدمات حمل و  نقل 
عمومی را در بین مردم ایجاد کرده اند. اهالی این محلات می گویند بارها درخواست خود 

را به اتوبوس رانی و تاکسی رانی ارائه داده اند؛ اما هنوز گرهی از مشکلشان باز نشده است.

شهردار منطقه 10 از اجرای پروژه هوشمندسازی و ایمن سازی لچکی فضای سبز 
مشکینی 17، با اعتبار 200 میلیون ریالی خبر داد.

احمد حافظ با بیان این خبر، اظهار کرد: طی اجرای این پروژه خرید کنتور و 
نصب تابلوهای برق، رنگ آمیزی چراغ های قدیمی، خرید و نصب کله چراغ و 

حباب های پلی کربنات و لامپ های ذرتی و ترمیم و نصب کلیه در تیرها انجام شد.
وی ادامه داد: کاشت هزار اصله درخت، 12 هزار بوته گل دائمی و 15500 بوته پرچین 
در معابر اصلی این منطقه طی یک ماه گذشته از دیگر اقدامات اداره فضای سبز این 

منطقه بوده است.

حسن رجبی، رئیس شورای اجتماعی محله خاتم الانبیا )ع(، 
در این باره می گوید: چندین ســال اســت که ما پیگیر این 
موضوع هستیم و بارها در جلسه های مختلف این خواسته 
اهالی را مطرح کرده ایم؛ ولی متأسفانه هنوز راه اندازی نشده 
است.او که خود سال هاست در این محدوده سکونت دارد، 
بیان می کند: همه جا سرویس دهی انجام می شود به غیر از 
این منطقه. در ســرما و گرما مردم بایــد حداقل 600 متر تا 
یک کیلومتر راه پیاده تا  حاشیه جاده قدیم بروند تا برسند به 
اولین ایستگاه اتوبوس که در نزدیک درمانگاه فدک قرار دارد. 
اما مشــکل این محدوده برای نداشــتن ناوگان حمل و نقل 
عمومی چیست؟ عباس اتحادی، مدیر روابط عمومی سازمان 
اتوبوس رانی شهرداری مشهد، در پاسخ به این سؤال می گوید: 
دلیل اصلی این است که انتهای توس 70  و 72 و 74 بن بست 
اســت. از ســویی فاصله آن ها تا بولوار توس به ترتیب    600 
و400 و 300 متر است. بنابراین اول به دلیل بن بست بودن و 
دوم به دلیل عرض کم معابر امکان تردد اتوبوس یا مینی بوس 

در این محدوده و سرویس دهی وجود ندارد.
عباس اتحادی می افزاید: شهروندان می توانند این مسافت 
را تا بولوار توس پیاده روی کنند و سپس با استفاده از خدمات 

خط 204 و 205 سفر درون شهری خود را انجام دهند.
بســته بودن انتهای این خیابان ها به ویژه در خیابان زمان یا 
همان توس 70 موضوعی است که مشکلات زیادی را برای 
این اهالی ایجاد کرده است که یکی  از آن ها همین ایجاد مانع 
برای اختصاص اتوبوس و مینی بوس به این محدوده است. 
به همین دلیل نیز سال هاســت که اهالی محله خاتم الانبیا 

تقاضای بازگشایی این معبر را دارند. 
مدیر روابط عمومی اتوبوس رانی می گوید: در صورتی که 
بازگشــایی در انتهای خیابان زمان انجام شــود شهروندان 
می تواننــد درخواســت خود را مطــرح کنند تا از ســوی 
کارشناســان اتوبوس رانی بازدید و بررســی شود که بعد از 
اینکه معبر باز شــد اتوبوس می تواند مسیری را  طی کند یا 
خیر؛ اما تمام هدف ما این است که با امکانات موجود نهایت 
بهره را شهروندان از خدمات ما ببرند و در صورت بازگشایی 
انتهای این خیابان ها بــا نگاه مثبت خواهیم آمد. نگاهی که 

نخواهد این اتفاق بیفتد وجود ندارد.
رئیس شــورای اجتماعی محله خاتم الانبیا هــم در این باره 
می گوید: خیلی وقت است که مطالبه اهالی مبنی بر بازگشایی 

خیابان زمان را از طریق شهردار منطقه و اعضای شورای شهر و 
دادگستری دنبال می کنیم؛ اما بدون بازگشایی هم شاید امکان 
تردد اتوبوس باشد.او ادامه می دهد: درست است که عرض 
معبر کم اســت و ما خودمان هم این را می دانیم که اتوبوس 
بخواهد در این عرض کم تردد کند ترافیک به وجود می آورد؛ 
اما می گوییم لازم نیست اتوبوس کل خیابان زمان را طی کند.

رجبی می افزاید: وقتی کامیون آجر و میکسر سیمان در منطقه 
رفت وآمد می کند، اتوبوس نمی تواند وارد شود؟ ما می توانیم 
مسیرهای ورودی و خروجی را پیشنهاد دهیم به شرطی که 
بازدید کنند. در حالی که فقط می گویند متراژ معبر خیابان 
زمان کم است. در صورتی که اتوبوس می تواند از توس 64 
سوار کند و از داخل زمان سه شــهرک را طی کند و از سه راه 
دانش خارج شود. حتی درخواست داده ایم که اگر اتوبوس 

نمی شود ون بگذارید.
درباره اختصاص خط ون در این مسیر مدیر روابط عمومی 
تاکسی رانی با اشاره به اینکه  این درخواست قبلا نیز از سوی 
اهالی مطرح شــده و هر بار رد شده است می گوید:  امکان 
ایجاد خط ون در این محدوده وجود ندارد. دلیل اصلی این 
است که طبق بررسی هایی که ما انجام داده ایم تقاضای سفر 
در این محدوده کم است و به این دلیل رانندگان رغبتی برای 

کار در این محدوده ندارند.
همایون محمدیان فر توضیح می دهد: ما در مشهد 140 خط 
مبدا مقصدی مانند اول کوثر، اول امامت، اول قاســم آباد 
داریم که تقاضای واقعــا بالایی دارند؛ اما در محدوده  مورد 
نظر شما تقاضای زیادی وجود ندارد. ما اول نمایشگاه خط 
گذاشتیم به انتهای میثاق که الهیه، مجیدیه، محمدیه و نقویه 
را پوشــش می داد. با اینکه جمعیت زیــادی در این مناطق 
سکونت دارند تقاضای سفر در این خط به حدی کم بود که هر 
ماشین با یکی دو مسافر حرکت می کرد. راننده ای که با یکی 
دو مسافر حرکت می کند برای اینکه برایش صرف کند باید 
کرایه بیشتری  بگیرد و این برای مسافر توجیه ندارد که مسیر 
دو هزار تومانی را برای مثال چهار هزار تومان پرداخت کند.  
البته اهالی خیابان های زمان، خاتم و شــهید ســلیمی نظر 
دیگــری دارند. رجبــی در این باره می گویــد: حداقل 10 
هزار نفر در این محدوده ســکونت دارنــد.  با این همه آیا  به 
اختصاص اتوبوس، مینی بوس یا حداقل ون در این منطقه 

نیاز نیست؟

در محـــله

آی خبــــر

اهالی خیابان های زمان، خاتم و شهید سلیمی از نبود
 ناوگان حمل و نقل عمومی در محلاتشان گلایه دارند

همچنان در حسرت اتوبوس سوارى!

 نشست هم اندیشی برهانی، مدیرکل درآمدهای عمومی شهرداری مشهد و مدیران این حوزه با شهردار، ظریفیان
معاون توسعه مدیریت و منابع و رئیس و کارشناسان اداره درآمد شهرداری منطقه10 در راستای هم افزایی 
بیشــتر و تبادل نظرات و بررســی وضعیت وصول عوارض و مطالبات و رفع موانع و چالش های موجود 

برگزار شد.
احمد حافظ در این نشست با بیان اینکه با توجه به وضعیت خاص اقتصادی ساخت و سازها کاهش داشته و با 
رکود مواجه شده است، اظهار کرد: متأسفانه اکنون برخی افراد پروانه ساخت وساز را دریافت کرده اند؛ اما به 
دلیل افزایش هزینه پروژه های خود را آغاز نکرده اند.وی با بیان اینکه منطقه 10امسال به کسب رتبه سوم درآمد 
نقدی بین مناطق موفق شده است، گفت: تاکنون حدود 70 درصد درآمد نقدی این منطقه جذب شده است.
محمود برهانی، مدیرکل درآمدهای عمومی شهرداری مشهد نیز در این نشست ضمن ابراز رضایت مندی 
از عملکرد منطقه10 درباره کســب درآمد و وصول مطالبات، افزود: خوشــبختانه این منطقه در حوزه های 

مختلف درآمدی نسبت به سال های گذشته وضعیت بسیار بهتری را داراست.
وی ادامه داد: برای بیشتر شدن درآمد باید ظرفیت های موجود هر منطقه شناسایی شده و از این ظرفیت ها به 

صورت صحیح و دقیق و متناسب با وضعیت هر منطقه استفاده شود.

منطقه10 رتبه سوم  درآمدهاى نقدى رتبه سوم  درآمدهاى نقدى

 اعضای دوام ثامن منطقه10 در قالب طرح خدمت ماندگار با حضور در عرصه میدان شهدا خدماتی 
شــامل غربالگری سلامت، ضدعفونی انفرادی، توزیع ماســک و... را به زائران امام رضا)ع( ارائه 
یش یک وجب ســلامتی را نیز به آنان  دادنــد و ضمن معرفی گروه دوام ثامن و ثبت نام داوطلبان، پو

معرفی کردند.
یوسف زاده، نماینده پدافند غیرعامل و پیشگیری از بحران منطقه که در عرصه میدان شهدا حاضر شده 
کید بر لزوم خدمت رســانی شایســته به زائران امام مهربانی ها خدمت بــه این افراد را افتخار  بود، با تأ

بسیار بزرگی برای داوطلبان دوام ثامن خواند.

خدمت رسانى اعضاى دوام ثامن
 به زائران امام رضا(ع) 

خدمت رسانى اعضاى دوام ثامن
 به زائران امام رضا(ع) 

خدمت رسانى اعضاى دوام ثامن

 در هفته ای که گذشــت جلســه ملاقات عمومی شهردار منطقه10 با هدف پاســخ گویی و رسیدگی به 
درخواست های شهروندان، با رعایت آیین نامه های بهداشتی برگزار شد.

باتوجه به برخی درخواست ها و مشکلات و همچنین تمایل شــهروندان برای دیدار مستقیم با شهردار 
منطقه، جلسه ملاقات مردمی برگزار می شود تا فرصتی برای رسیدگی به مطالبات و مشکلاتشان در حوزه های 

مختلف شهری فراهم شود.
جلب رضایت مندی شــهروندان، ارتباط رو در رو و بدون واسطه مردم با شــهردار و تکریم ارباب رجوع از 

اهداف برگزاری جلسه های ملاقات مردمی است.

شهردار منطقه در ميان مردم 

 در هفته ای که گذشت شهردار منطقه10 به همراه جمعی از معاونانش به سرای نجات یافتگان امام 
علی)ع( »سنا« رفت و از فعالیت های این مرکز بازدید کرد.احمد حافظ برای تقدیر از فعالیت های 
سمن سرای نجات یافتگان امام علی و در راســتای حمایت از سازمان های مردم نهاد در این سمن 

حضور یافت. 

 بازديد شهردار از 
سراى نجات يافتگان امام على 


